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URBROJ: 2133 105-01 -23-t I

ZAPISNIK
SA 5. SJEDNICE ODBORA ZA SPORT
sastavljen dana 29. kolovoza 2023. godine

u uredu gradonalelnice Grada Ozlja

NAZOCNI: Josip Markovi6 - predsjednik
Dovani Klanfar - dlan
Nikola Fug'anii - dlan
Lidija BoSnjah gradonadelnica
Dario Cedilak, organizacijski odbor OSI
Daniel Hrastov, organizacijski odbor OSI
Tomislav Gatari6, organizacijski odbor OSI

ODSUTNI: Domagoj Crep - dlan
Ladislav Pedaver - dlan

Zapodeto u 16,30 sati

Predsjednik Odbora Josip Msrkovi6 otvorio je sjednicu, pozdravio nazodne i konstatirao da su prisutna
tri tlana Odborq te da Odbor moZe donositi pravovaljane odluke.

PredloZio je slijedeci:
DNEVIIIRDD

l. Analiza ,,Ozaljskih sportskih igara 2023;'
2. Razno

Dnevni red je JEDNOGLASNO usvojen.

Toika l.
ANALIZA .OZAIJSKIH SPORTSKtr{ IGARA 2023."

Kra6e uvodno obrazloZenje podnioje predsjednik Odbora Josip Markovid.
Dovani Klanfar je na samom podetku rekao je da su ove OSI bile definitivno bolje nego protekle
dvije godine. Upomao je nazodne sa povijeidu OSI koje je on osnovao 2002. godine i koje je vodio
zajedno sa Brankom Benkovidem i 12 kako ih on naziva ,,apostola".
Nakon toea ie imao sliede6e pohvale za OSI 2023:
- Iamacje bio bolji, ali nije bio idealan, nije bio plovan alije zelen, nije bio Kupski damac, isto tako

nije bio damac iz kojeg se nije moguce utopiti. Uglavnom, po njemu pohvala, ali ipak ima dosta
kritika.

- sistem bodovanjaje popravljen i svaka dast na tome.
- powdene su cne na sprintu Stoje super
- efikasnijeje potezanje konopajerje to preuzeo godspodin Luka
- napravljen je semafor, aliNIJE KORISTEN (pohvala i zamjerka jer nije ispunjen do kraja glavni

semafor sa bodovima i toje velika gre5ka, ne prihva6a online bodove. Bioje kod Luke i vidio je da
nije popunjen.

- nema Savjeta mladih u igrama i to je pohvalio
-nekada su oni imali oko l0 sastanaka sa predstavnicima ekipa gdje su sve definirali sa ekipama

Nesativne swari su sljedece:
- publikaje bila puno manja nego pro5le dvije godine. U njegovo vrijeme je bilo prve godine 2500
ljudi, pa 2000 i najmanje 1700. Smatra da je bilo malo ljudi.

- termin je bio lo5. Kada su oni organizirali igre su bile u lipnju 4 dana, jer po njemu tada nije bilo tako
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vruie. Oni su imali puno vede igre, puno vi5e truda su uloZili
- nazvao ihje idiotima jer su krenuli u nedjelju u 14,00 popodne sa igrama. Oni su u svoje vrijeme
krenuli u 16,00 sati Stoje puno bolje. Tvrdi daje izvedivo sve do 20,00 sati napraviti.

- nogometje pola igara ito nije dobro. Oni su poceli u 08,00 izavriili u 16,00 sati. U njegovo vrijeme
poluvrijeme je bilo po 5 minuta. Nogomet je samo I /l 7 i ne treba ga uzdizati iznad svega. Cure na
granidaru su ostale uska6ene za gledatelje zbog nogometa.

-puno zamjerki ima oko termina i organizacije vremena.

Dario Cedilakje rekao daje cilj igara zajedni5tvo i zatoje sve organizirano ujednom vikendu.

Dovani Klanfar odgovara da su to floskule.
- ima zamjerki najvi5e na nogomet. PredlaZe da se stavi nogomet tjedan dana prije, da ga razvueemo

kao ,.koko5ja crijeva", jerje on toliko popularan.
- ima zamjerku na pravila oko sudjelovanja na OSI. Prije su na sastancima mjesni odbori razmjenjivali

igraie. Izbornikje mogao pokupiti kogaje god htio.

Daniel Hrastov je dao do zranja da misle da imaju puno bolja pravila sada oko toga nego Sto su oni to
imali prijejerje bolje da za mjesni odbor igraju u ve6ini igradi koji su iz tog odbora.

Dovani Klanfar upuiuje kritiku Danijelu Hrastovu da mu se podsjehuje i da je najpametniji jer se

njega ne sluSa.
- nije bilo n\zgovora sa sportskom zajednicom oko viSe vrsta sportova.
- izostanak osnovno5kolaca i sluZbene konkurencije. Zamjera ito se nisu ukljudile discipline za njih

(trdanje za Skolsku djecu u 4 discipline). Tu ne misli na revijalnu djedju utrku, jer nju smatra daje to
CIRKUS. Spominje i Alberta Bukovca za kojegje rekao daje grobar Ozaljskog sporta.

Daniel Ilrastov je napomenuo daje na OSI sudjelovalo mnogo osnovno5kolaca u svim disciplinama,
te da nigdje nisu stavili dobno ogranidenje.

Dovani Klanfar je rekao Danijelu Hrastovu da one ne razumije i da je po pitanju sporta
RETARDIRAN.

Josip Markovi6 upozorava Dovanija Klanfara da ne smije nikoga vrijetlati

Dovani Klanfar:
-glazba i zzbava na kraju svega bili su katastrofalni. Muzika nije imala sluha.

- kazaoje da dnevno gleda na TV 8 sati sport, dak do 2 ujutro i sa svimeje upoznat. Isto tako, zamoliti
6e Boga da se promijeni vlast u Ozlju i onda vi5e ne6e biti ovogodiSnjih organizatora OSI ni
gradonadelnice u ovoj organizaciji te 6e tada biti onako kako treba.

Gradonaielnica Lidija Bo5njak reagirala je na ovu izreku i napomenula da su Savjet mladih i SD

Munjara organizaciju OSI odradili bez naknade, dok postoje dokazi da je za razdoblie od 2003. do

2008. godine za dvije osobe za organizaciju OSI ukupno ispla6eno temeljem Ugovora o djelu imos
od 40.000,00 kn bruto (ukljuduju6i i gospodina Klnfara).

Totka 2.
RAZNO

Po ovoj toiki dnevnog reda nije bilo rasprave
Zavrieno u 17,20 sati.

Predsjednik Odbora:
Josip Markovid .--

e lan odbora:

Zapisnilar'.
Erna Kranjdec
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Nikola Furjani6
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